



CATALO Quercetin & Green Tea Extract Sensitive Skin-Care Formula is a comprehensive natural solution for sensitive skin and body. Its high concentration of natural Quercetin Extract and Green Tea Extract strengthen immunity and balance histamine level, soothe sensitive conditions and improve skin quality. This special 2-in-1 formula is effective in providing all-round results to relieve different sensitive symptoms.*

Main Functions:

- Alleviate sensitive skin
- Improve skin health
- Relieve respiratory discomfort
- Strengthen immunity

Suitable for: Enhance immunity, dry and sensitive skin, suffer from runny & itchy nose, easily feel tense or under stress, concerned about brain and cardiovascular health, expose under sunlight or to air pollutants for long hours

* Alka G. et al., (2016), Asian Pac J.Trop Dis, 6(3):248-252



SCAN and Discover More About This Product!

立即掃描，瀏覽更詳盡的產品資訊及功效！



2合1天然

洋蔥綠茶精華

敏感肌膚配方

Quercetin & Green Tea Extract Sensitive Skin-Care Formula

特強抗敏功效

- 紓緩易敏肌膚
- 改善皮膚質素
- 緩和氣管易敏不適症狀
- 疏風止癢
- 增強免疫力



Natural Bioflavonoid + Polyphenols EGCG

60 Vegetarian Capsules

DIETARY SUPPLEMENT

Nutrition Information

Serving Size: 3 Capsules (2010mg)
Servings Per Container: 20

Amount Per Serving

Natural Quercetin Extract (Standardized 98.5% Quercetin Anhydrous)		630mg
Natural Green Tea Extract (Standardized 98% Polyphenols and 50% EGCG)		630mg
Energy (kcal)	7	Total Carbohydrates (g) 1.8
Protein (g)	0.0	- Sugars (g) 0
Total Fat (g)	0.0	- Dietary Fiber (g) 0.2
- Saturated Fat (g)	0.0	Sodium (mg) 13
- Trans Fat (g)	0	

Serving Directions	For adults, take 2-3 capsules 1-2 times daily. For children, take 1 capsule 1-2 times daily. For severe cases, take 3 capsules 2 times daily. Take after breakfast or lunch. Open the capsule and mix the powder with foods or drinks for easier consumption
Ingredients	Natural Quercetin Extract, Natural Green Tea Extract (Standardized 98% Polyphenols and 50% EGCG) Other Ingredients: Plant Capsule (Water Soluble Plant Polysaccharides), Bulking Agent (Plant Cellulose), Anticaking Agent (Magnesium Stearate, Silicon Dioxide)
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight
Net Weight	40.2g (670mg x 60 capsules)
Best Before	Shown on box (ddmmyy)

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc.
City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods
5/F, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong
Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
2934

美國家得路天然洋蔥綠茶精華敏感肌膚配方選用優質材料，以高科技抽取天然洋蔥素精華及天然綠茶精華，容易被人體吸收。洋蔥素精華和綠茶精華分別能增強免疫力及平衡體內組織胺水平，紓緩易敏肌膚問題，疏風止癢，改善皮膚質素，並緩和氣管易敏不適症狀。經專家研製出有效的2合1配方能一次過針對多種過敏不適或免疫力偏弱問題*。

主要功效：

- 疏風止癢
- 改善皮膚質素
- 增強免疫力
- 平衡體內組織胺水平
- 紓緩易敏肌膚問題
- 緩和氣管易敏不適症狀

適合人士：體質容易過敏，乾燥或易敏皮膚，增強免疫力，經常出現呼吸系統不適情況（如流鼻水、鼻癢、經常打噴嚏、喉嚨乾燥等），容易緊張，生活壓力大，關注心腦血管健康，希望保持皮膚嫩滑青春，經常曬太陽或在污染環境工作

營養資料

食用份量：3粒 (2010毫克)
每包裝所含食用份量：20

每食用份量

天然濃縮洋蔥素 (槲皮素) 精華 (含標準化 98.5% 洋蔥素 (槲皮素))	630毫克
天然綠茶精華 (含標準化 98% 多酚及 50% 益多酚 EGCG)	630毫克
能量 (千卡)	7
蛋白質 (克)	0.0
總脂肪 (克)	0.0
- 飽和脂肪 (克)	0.0
- 反式脂肪 (克)	0
總碳水化合物 (克)	1.8
- 糖 (克)	0
- 膳食纖維 (克)	0.2
鈉 (毫克)	13

建議食法	成人：每天1-2次，每次2-3粒 兒童：每天1-2次，每次1粒 情況嚴重人士：每天2次，每次3粒 請於早或午餐後服用，亦可直接打開膠囊將粉末加入食物或飲品中食用
成份	天然濃縮洋蔥素（槲皮素），天然綠茶精華（含標準化98%多酚及50%益多酚EGCG） 其他成份：天然植物膠囊（水溶性植物多醣體），增體劑（植物纖維素），抗結劑（硬脂酸鎂，二氧化矽）
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光照射
內容量	40.2克（670毫克 x 60粒）
此日期前最佳	如盒所標示（日月年）

此產品源自天然成份，顏色深淺略有差異或變化屬正常現象，不影響產品質素。

美國 CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686
網頁：CATALO.COM

產品編號 2934